
  

MR vergadering  25-09-2024   

Aanwezig: Maaike, Lucas, Randy, Mariët, Jolanda  
1. Opening en vaststellen agenda Welkom 
Randy bij de MR!  
2. Verslag MR-vergadering 4-7-2024 (ter goedkeuring)  
Er zijn nog wat punten niet veranderd in het jaarplan, dit komt nog terug bij punt 4.  
3. Mededelingen  
• Dalton ontwikkeling  
De eerste bijeenkomst van de Daltoncoördinatoren is geweest en de mail is gedeeld met de 
collega’s. Er is een kralenkeƫng van punten, hangt in de koffiekamer, met dingen die we afgelopen 
schooljaar hebben gedaan en wat we gaan borgen. Alles wat we borgen, komt in het 
Daltonhandboek te staan. Ook staan er 5 punten op waar we komend schooljaar mee aan de slag 
gaan.  
Woensdag 16 oktober gaan we bij andere Daltonscholen kijken, dit aan de hand van kijkvragen.  
CommunicaƟe naar ouders wordt weer opgepakt. In de nieuwsbrief worden punten gedeeld die we 
al doen, zoals de Daltonkijkmiddag, de kleuren van de dag en dat we andere scholen gaan bekijken.  
• EvaluaƟe oudermiddag  
TeamevaluaƟe is nog niet officieel geweest, maar de eerste geluiden van de woensdagmiddag 
waren erg posiƟef. Volgend jaar moeten we alleen extra kijken naar de overgang, want de 
verschillen tussen de klassen was best groot. Maaike geeŌ aan dat ze de informaƟeavond wel mist, 
maar aan een informaƟebulleƟn ook voldoende zou hebben.  
Bij de teamevaluaƟe moet worden gekeken en beschreven door welke bril er wordt gekeken.  
• Nieuwbouw  
Morgen(26/9) is er weer een werkgroepbijeenkomst van de stuurgroep. We gaan verder met het 
traject van de architect, de tekeningen van het atelier van vorig schooljaar. 25 oktober wordt het 
hele team op de hoogte gebracht door de architect. 
  
• BegroƟng  
Het begroƟngsproces is al gestart. Er is niet veel veranderd, misschien dat de Bibliotheek op school 
een knelpunt wordt.  
• Porƞolio/nieuw rapport n.a.v studiemiddag  
Vanmiddag is dit punt op de agenda geweest Ɵjdens de studiemiddag. We hebben gebrainstormd 
en ziƩen nog echt in de gespreksfase. We willen in februari een start hebben gemaakt en dit verder 
uitbouwen. De leerkrachten moeten goed kijken wat ze willen en wat past bij de Zevenhoeven.  

4. Ter behandeling in aanwezigheid van Lucas:  
• Schoolgids -> Lucas gaat het plan aanpassen n.a.v de notulen van vorige keer  
• Subsidie basisvaardigheden  
Lucas heeŌ een powerpoint gemaakt. De subsidie mag worden ingezet op taal, rekenen, 
burgerschap en digitale geleƩerdheid. Geld wordt ingezet op de basisvaardigheden, moet 
“evidenced informed” zijn, je moet het wel onderbouwen waarom en het doel. Het plan moet  

 



duurzaam zijn, zodat het ook gebruikt kan worden na juli 2026.  
 
Taal: begrijpend luisteren door middel van prentenboeken, beginnende geleƩerdheid sƟmuleren 
d.m.v. leeshoeken, nieuwe methode Lijn 3, Bibliotheek op School, leerlijn lezen en schrijven.  
Rekenen: rekenhoeken in de onderbouw, automaƟseren (bareka licenƟe, scholing en materialen, 
chromebooks)  
Burgerschap: Burgerschap implementeren en aan laten sluiten bij The Leader in Me.  
Digitale geleƩerdheid: ontwikkelen en visie bepalen  
LeergebiedoversƟjgend: directe instrucƟe, differenƟaƟe met doelenplanners en zelfregulerend  
werken: eigenaarschap met behulp van een porƞolio.  
InvesteringsbegroƟng: staal 2 werd vervangen door de Schoolschrijver en nu gaan we Engels nieuw 
uitzoeken; het moet een investering zijn, dus een licenƟe per jaar is niet handig weg te schrijven; 
Dalton keuzewerk spelletjes waarin execuƟeve funcƟes geoefend worden, vervanging 
kleutermaterialen  
• Schoolplan 24-28, gewoonte 3 staat verkeerd, net als het adres van OPOIJMOND ipv IJmare 
mailadres. Vorige vergadering zijn al deze punten al doorgegeven aan Lucas, die gaat het nu 
aanpassen.  
• Jaarplan   
• Burgerschap plan  
• Veiligheidsplan  
  

5. Vragen aan Lucas  
Waarom gaan we als school niet naar het Bonhoeffer college? Mariët legt uit waar de scholen zelf 
mee komen, we gaan wel met de school en ouders naar Skills, Dali en Castor.  
  
‘Besloten gedeelte’  
  
6. taakverdeling MR  
Voorzitster Maaike  
Notulist Jolanda  
7. Website  
Als er een nieuw MR lid is vanuit de ouders, maken we een nieuwe foto voor op de website  
8. Formuleren speerpunten MR komend jaar  
Het is fijn dat Lucas de stukken op Ɵjd stuurt  
Parro berichten in de gaten houden en op Ɵjd aangeven als je er niet bij aanwezig kunt zijn.  
9. Inventariseren scholingsbehoeŌe MR  
Randy kijkt naar de mappen van Mariët en Jolanda. Vaak wordt er via de GMR een gezamenlijke 
studieavond georganiseerd. Misschien gaat Randy daar heen.  
10. Jaar-/acƟviteitenplan met begroƟng 2024-2025 MR  
Jolanda gaat het plan van vorig jaar aanpassen wbt data. Mocht dit niet lukken, stuur Maaike een 
berichtje. Uit eten gaan als afsluiƟng van het jaar moet in de begroƟng worden meegenomen    
Bloemetje OR/hulpouders bij kerst als aƩenƟe!?  
Als Tim(man van Randy) weer werkt, kan het zijn dat Randy of online aan sluit of dat we de 
vergadering verschuiven naar een andere dag.   



11. Standpuntbepaling  
• Subsidie basisvaardigheden – adviesrecht. We gaan akkoord als de docenten allemaal akkoord 
zijn. Dus die schuiven we door naar 21 november. Mocht dit te laat zijn, dan graag de wijzigingen 
doorgeven zodat we dat door kunnen lezen  
• Schoolplan 24-28 instemming, het is nog niet aangepast, als het aangepast is, dan pas 
kunnen we instemmen  
• Jaarplan – instemming. Via besloten parro App aangeven of je instemt, we gaan het nog 
even goed doorlezen (graag voor de herfstvakanƟe aangeven)  
• Veiligheidsplan – instemming. Dit gaan we nog doorlezen en ook aangeven via de besloten 
parro.  
  
12 Rondvraag en sluiƟng  
 
13 vergaderschema schooljaar 2024-2025  
Donderdag 21 november -> andere dagen misschien aanpassen.  
Donderdag 6 februari  
Donderdag 27 maart  
Donderdag 22 mei  
Donderdag 26 juni  

  


